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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 19. januar 2012 stil-
let følgende spørgsmål nr. 243 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie
Løhde (V).

Spørgsmål nr. 243:
’’I forlængelse af svar på spørgsmål nr. 60 bedes ministeren oplyse, hvorvidt
ministeren mener, at både pro.medicin.dk og Lægemiddelstyrelsen burde have
gjort mere for henholdsvis at reagere tidligere, og sikre at den faglige redaktion
var opmærksom på konklusionerne fra bivirkningskomitéen?”

Svar:
Det er for mig helt afgørende, at læger og andet sundhedspersonale har ad-
gang til fyldestgørende, opdateret og uvildig information om lægemidler. Derfor 
overvejer jeg i øjeblikket forskellige modeller for en offentligt kontrolleret vare-
tagelse af lægemiddelinformation til læger og andet sundhedspersonale.

Med venlig hilsen

Pia Olsen Dyhr     /      Mette Touborg Heydenreich
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